
      PROTOKÓŁ NR 7/2018 

Z ZEBRANIA Z MIESZKAŃCAMI SOŁECTWA PRZYŁUBIE 

26 KWIETNIA 2018 ROKU 

 
 

K. Kliś – Przewodniczący Soł. Przyłubie – w I terminie brak wymaganego kworum. II 

termin zaplanowano na godz. 17.15. 

W II terminie zebrania uczestniczy 10 osób (zał. nr 1 – lista obecności).  

Powitał władze samorządowe. 

 

W zebraniu uczestniczyli: 

• Teresa Substyk – Burmistrz MiG 

• Barbara Białkowska – Z-ca Burmistrza MiG 

• C. Ball – Dyrektor WUM 

• Dariusz Chojnacki – Radny Rady Miejskiej 

• Podinspektor P. Krasicki – p.o. Komendanta Komisariatu Policji 

• T. Szpilewski – dzielnicowy Komisariatu Policji 

• S. Wrycza – Prezes ZGK Sp. z o.o 

 

K. Kliś – zaproponował na osobę prowadzącą zebranie Panią Annę Ostrowską. 

Kto z mieszkańców jest za przyjęciem tej kandydatury ? 

Wszyscy mieszkańcy jednogłośnie przyjęli propozycję. 

 

A.Ostrowska – przedstawiła porządek obrad zebrania. Kto z mieszkańców jest za jego 

przyjęciem ? 

Wszyscy mieszkańcy - za 

 

A. Ostrowska – przedstawiła sprawozdanie z działalności Soł. Przyłubie.   

 

Budżet i inwestycje planowane w 2018 roku: 

T. Substyk – Burmistrz MiG – dochody Gminy wynoszą ponad 92 mln zł, natomiast 

wydatki w 2018 r. zaplanowano w wysokości 87 mln zł. 

Przedstawiła informację na temat planowanych inwestycji w 2018 roku: 



- budowa parkingu przy ul. Garbary (odwodnienie terenu, budowa oświetlenia, zjazdu oraz  

budowa ogrodzenia od strony północnej). Termin zakończenia budowy do 30.04.2018 r. 

- budowa dróg na Osiedlu Leśnym (opracowanie rozwiązania projektowego budowy sieci 

kanalizacji deszczowej dla odprowadzenia wod opadowych z Osiedla Leśnego), przebudowa 

ul. Kościelnej. 

- budowa nawierzchni ul. Ogrodowej, 

- budowa ścieżki rowerowej z Otorowa do Solca Kujawskiego, wzdłuż drogi wojewódzkiej nr 

349 i dróg gminnych (ul. P. Skargi, ul. Długa) na odcinku o dł. 3,20 km.   

- uruchomienie przeprawy promowej przez Wisłę na wysokości Solca Kujawskiego i 

Czarnowa wraz z przebudową dróg – w drodze przetargu nieograniczonego, ogłoszonego 

przez Zarząd Dróg Wojewódzkich w Bydgoszczy, została złożona jedna oferta na 

zaprojektowanie, wybudowanie, dostawę i rozruch eksploatacyjny wraz z wyposażeniem 

ruchomym promu pasażersko – samochodowego. Oferta została złożona  brutto. W związku z 

tym, że kwota przewyższa wartość zaplanowaną w budżecie, na posiedzeniu sejmiku 

województwa kuj. – pom. została podjęta decyzja o zwiększeniu kwoty zaplanowanej w 

budżecie województwa na przedmiotowe zadanie.   

- przebudowa i modernizacja świetlicy „Jagódka” przy ul. Kujawskiej, 

- przebudowa i termomodernizacja budynku przy ul. 23 Stycznia 13 na potrzeby szkoły 

muzycznej, 

- przebudowa i termomodernizacja budynku przy ul. Tadeusza Kościuszki 12 na żłobek i 

przedszkole, 

- wymiana stolarki okiennej budynku A UMiG, 

- w 2018 r. rozpoczęcie opracowania dokumentacji na modernizację świetlicy w Przyłubiu.   

 

B. Białkowska – Z-ca Burmistrza MiG – poinformowała, że Gmina Solec Kujawski 

wystąpiła w lutym 2018 r. do Ministra Sportu i Turystyki o dofinansowanie utworzenia trzech 

Otwartych Stref Aktywności (OSA) tj. przy ul. Ugory, przy świetlicy wiejskiej „Jagódka” 

oraz przy Ośrodku Sportu i Rekreacji. Całkowita wartość projektu: 288 tys. zł,  

a wnioskowane dofinansowanie to 125 tys. zł. 

W ramach rewitalizacji planujemy zagospodarować teren przy Skwerze dr Jordana. Realizacja 

przebiegać będzie w III etapach. W I etapie powstanie plac zabaw przystosowany dla dzieci 

niepełnosprawnych, w II etapie – zagospodarowanie zieleni wraz z powstaniem ścieżki 



edukacyjnej, III etap obejmować będzie budowę fontanny. 

 

W związku z uwagami Urzędu Marszałkowskiego do Gminnego Programu Rewitalizacji MiG 

Solec Kujawski na lata 2016 – 2023 zaszła potrzeba ponownego przeprowadzenia procedur 

związanych  z wprowadzeniem zmian do projektu GPR. W ramach projektu planujemy 

zagospodarować budynek przy Placu Jana Pawła 4 poprzez stworzenie mieszkań 

chronionych, wprowadzenie działalności MGOPS związanej z usługami opiekuńczymi nad 

osobami starszymi itp. 

Dodała, że kolejnym krokiem, po wcześniejszym zaopiniowaniu przez  wskazane 

obligatoryjnie w ustawie o rewitalizacji  instytucje,  będzie podjęcie przez  Radę Miejską w 

Solcu Kujawskim uchwały w sprawie przyjęcia ww. zmian w programie rewitalizacji.   

Ponadto Z-ca Burmistrza poinformowała że w drodze ogłoszonego przez Burmistrza 

konkursu, został wybrany plakat z okazji stulecia odzyskania przez Polskę niepodległości 

„Wolna Polska”. Spośród prac laureatów wybrano tę, która będzie stanowić logo soleckich 

obchodów 100-lecia niepodległości, używane od 3 maja do 31 grudnia br. Jest to plakat 

Olimpii Kasperskiej. Nagrodę dla autora plakatu wybranego na logo jubileuszu ufundował 

europoseł Janusz Zemke. Zwróciła się z prośbą do stowarzyszeń, jednostek organizacyjnych, 

jednostek pomocniczych itp., aby używali logo przy okazji organizowania równego rodzaju 

imprez, uroczystości związanych z obchodami stulecia odzyskania przez Polskę 

niepodległości. 

 

C. Ball – Dyrektor WUM – poinformował, że 23 marca 2018 r. Rada Miejska przyjęła 

uchwałę w sprawie określenia zasad udzielania dotacji celowej na finansowanie ograniczenia 

niskiej emisji poprzez wymianę źródeł ciepła zasilanych paliwami stałymi w budynkach i 

lokalach mieszkalnych na terenie Miasta i Gminy Solec Kujawski. Dotacja z budżetu gminy 

będzie udzielana w ramach Programu Priorytetowego EKOpiec 2018 ogłoszonego przez 

Wojewódzki Fundusz Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Toruniu. Dotacja 

udzielana jest w wysokości 4.000 zł., w tym z budżetu Miasta i Gminy Solec Kujawski - 

2.000 zł, ze środków Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w 

Toruniu (WFOŚiGW) - 2.000 zł. 

Jednym z warunków udzielenia dotacji będzie trwała likwidacja obecnego źródła ciepła na 

paliwo stałe. Na dzień dzisiejszy złożone zostały 32 wnioski, co oznacza, że 14 maja br. 

zostanie przeprowadzone losowanie publiczne w celu wyboru 15 wniosków, które po 



weryfikacji merytorycznej, wizji lokalnej zostaną zakwalifikowane do dofinansowania. 

Pozostałe wnioski będą na tzw. liście rezerwowej. 

Wnioski są do pobrania w Wydziale Utrzymania Miasta ul. Toruńska 8 oraz na soleckiej 

stronie internetowej www.soleckujawski.pl. Będzie można je składać od 20 kwietnia br. do 30 

kwietnia br. 

Dyrektor dodał, ze kosztem kwalifikowanym jest udokumentowany koszt zakupu, montażu i 

uruchomienia źródła ciepła, poniesiony przez Wnioskodawcę. 

 

T. Substyk – poinformowała, że nowym Prezesem spółki SOLMED została Pani Małgorzata 

Szalewska. Została zatrudniona w ramach kontraktu. Do końca maja br. mają zostać 

opracowane  nowe procedury związane z działalnością spółki przede wszystkim dot. 

rejestracji pacjentów do lekarzy rodzinnych, codziennego przyjmowania zgłoszeń wizyt 

domowych, zwiększania możliwości przyjmowania pacjentów do lekarza pierwszego 

kontaktu, wypisywania przez lekarzy recept, odbioru recept lub wyników badań pacjentów 

przez osoby trzecie itp.. Mamy nadzieję, że do końca br. wprowadzone zmiany będą korzyścią 

dla pacjentów.    

 

Mieszkańcy zgłosili wnioski dot. m.in.: 

- uregulowania sprawy dot. drogi dzierżawionej, a z której korzystają inni mieszkańcy 

dojeżdżający do pól, 

B. Białkowska – odpowiedziała, że sprawa jest Gminie znana i należy ją uregulować w 

księgach wieczystych. Jest to trudny temat, ponieważ sądy nie chcą regulować podobnych 

spraw w księgach wieczystych. Zwróciła się z prośbą o podanie tel. w celu skontaktowania 

się w tej sprawie Pani Ireny Białeckiej – Kierownika Ref. Gospodarki Komunalnej.  

 

- zaśmieconych poboczy drogi przebiegającej przez Przyłubie m.in. przez odpady 

wielkogabarytowe, 

B. Białkowska – odpowiedziała, że droga jest własnością Zarządu Dróg Wojewódzkich, która 

kilka razy w roku przeprowadza sprzątanie. Póki co rozpoczęli sprzątanie dróg wojewódzkich 

na terenie miasta.   

 

- konieczności wyremontowania ul. 29 Listopada, 

T. Substyk – odpowiedziała, ze jest to ostatnia droga do wyremontowania na terenie Osiedla 

Staromiejskiego. W br. nie przewidziano środków finansowych na jej remont. W planach 

http://www.soleckujawski.pl/


mieliśmy wykonanie tej drogi ze środków unijnych (zewnętrznych) w ramach programu 

„Bezpieczna droga do szkoły”.  

 

- wyremontowania figurki Matki Boskiej, stojącej przy drodze.   

B. Białkowska – prośba o podanie tel. do osoby, z którą pracownicy UMiG mogliby się 

skontaktować w tej sprawie. 

 

- awarii lampy przy drodze prowadzącej do przystanku PKP w Przyłubiu. 

B. Białkowska – przyjęliśmy zgłoszenie i przekażemy firmie do realizacji. Dodała, że każdą 

awarię lampy można zgłaszać bezpośrednio do Wydziału Utrzymania Miasta pod nr tel. 387 

01 69 w godzinach pracy urzędu.   

 

Zebranie zakończono o godz. 18.30. 

 

Prowadząca zebranie 

Anna Ostrowska 

 

Protokołowała: 

Katarzyna Ciudzińska 

  

 

 
 


